
Zápis č. 3 z jednání Osadního výboru Spy konaného 

dne  22. června 2020 v knihovně ve Spech 

 

PŘÍTOMNI: Mgr. Ilona Hovorková, Jiří Šmída, Ing. Jiří Pohl, Ing. Ivo Dvořák, CSc., Mgr. Jan 

Minařík, Bohumila Uhlířová,  Jana Švecová 

OMLUVENI: Jitka Holčíková, Ing. Ladislav Horčička 
HOSTÉ: Jaroslav Zámečník  
  

PROGRAM 

1. Vyjádření k žádosti Zámečníkových ze Spů – smlouva o věcném břemeni  
2. Kanalizace 
3. Dětské hřiště u klubovny 
4. Projekt městský rozhlas 
5. Židle do klubovny 
6. Různé 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

1. Vyjádření k žádosti Zámečníkových ze Spů  - smlouva o věcném břemeni 

Předsedkyně OV obdržela  e mail od p. P. Bachury s žádostí o vyjádření OV ke smlouvě, 

podané Zámečníkovými. Součástí e mailu byla žádost Zámečníkových o uzavření smlouvy 

o věcném břemeni. Vzhledem k nastalé situaci ( Covid – 19) jej přeposlala ostatním členům 

OV s prosbou o přečtení a zaslání svého stanoviska. Jelikož nám některé informace nebyly 

zcela jasné, dostavil se p. J.Zámečník osobně na schůzku OV k dovysvětlení podané 

žádosti. 

OV s navrženou žádostí souhlasí. Navrhuje prostor ( parkoviště)  před Zámečníkovými  jen 

pro návštěvníky klubovny.  

           Zároveň žádáme o zanesení obecní cesty kolem Blažkových do katastru ( z námi     

           neobjasněných důvodů byla vymazána). 

2. Kanalizace 

Opětná apelace OV na zastupitele města ohledně řešení kanalizace v osadě Spy.  

3. Dětské hřiště u klubovny 

OV navrhuje řešit obnovu dětského hřiště u klubovny postupným doplněním  herních prvků 
.  

4. Projekt městský rozhlas   

Seznámení s navrhovaným projektem městq „Protipovodňový varovný a informační systém 

města Nové Město nad Metují“.  Projekt se týká  doplnění stávajícího drátového rozhlasu o 

bezdrátový rozhlas a kompletní výměnu hlásičů. Žádost byla podpořena.  



OV souhlasí s hlášením informací týkajících se pouze místní části, které bude možné 

zasílat na MMUZ nebo MěÚ. kde by se hlášení nahrálo a v požadované době pustilo do 

dané místní části. 

5. Židle do klubovny 

Delší dobu se řeší výměna již neopravitelných dosluhujících židlí v klubovně. Předsedkyně 

OV dostala tipy na vyřazené židle z některých objektů. Po zhlédnutí nabízených židlí došla 

k závěru, že jsou do daného prostoru nevyhovující.  

OV navrhuje zakoupení nových židlí ( po prohlédnutí různých nabídek) v počtu 30 ks. 

Členové se shodli na židlích  na  https://www.signal-nabytek.cz/cs/jidelni-zidle-boss-12-orech-

tkanina-21 .  

6. Různé 

1) OV má dotaz na město – Kdy bude zprovozněna Vojnarova ulice? ( zabetonované 

sloupky) 

2) Není nám jasné, proč bylo zrušeno místo pro přecházení přes cestu před mostem.  

( frekventované místo přecházení ke klubovně a na dětské hřiště) 

3) V září loňského roku jsme žádali o označení místa pro přecházení na silnici – na návsi. 

Dosud  - nebylo vyřešeno. 

Použité zkratky:  OV – osadní výbor, MěÚ – Městský úřad, MMUZ – Městské muzeum 

Zapsala: Mgr. Ilona Hovorková 
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